
 

Innkomne forslag �l saker for årsmøtet i KPS 

 
1. Forslag fra styret om endring av klubbens lovnorm, herunder bestemmelsen om 

styresammensetningen og styreperioder. Forslaget skal sørge for bedre kon�nuitet i dri�en av 
klubben og unngår at leder / nestleder kan gå / bytes på samme årsmøte 
Forslagss�ller: Styret 
 

2. Utnevne oppmenn i KPS 
Forslagss�ller: Styret 
 

3. Innkjøp �l felt. Felt gruppa ønsker årsmøtets støte �l innkjøp av netbret �l INRX:Felt 
programvaren som gir mulighet for enklere resultat håndtering og stevne håndtering. Se 
vedlegg. 
Forslagss�ller: Styret 
 

4. Forslag fra Rune Wold om kompletering av elektronikk farvannet / gimlehallen.  
Rune Wold ønsker at klubben skal sete �l rådighet kr 100.000 som egenkapital �l 
ferdigs�llelse av elektronikk på farvannet / gimlehallen for skarp sky�ng. Forslaget kom inn 
eter den gite fristen på 10 febuar 2025 men har allikevel blit tat med. Se vedlegg. 
Forslagss�ller: Rune Wold 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å ikke stemme for forslaget. Klubben har allerede 
brukt 107.000 som egenkapital via �l kabling og annet utstyr på årsmøtet i �or, hvor en av 
�ngene som ble nevnt var at dete skulle fungere som egenkapital �l søknader for 
kompletering av elektroniske skiver �l gimlehallen for skarpt (25m) 
 

5. Forslag fra Jan Ber�n Tønnessen om gjester på skytebane. Forslaget kom inn eter den gite 
fristen på 10 febuar 2025 men har allikevel blit tat med. Se vedlegg. 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å stemme for forslaget.  
 

6. Rune Wold sit forslag om Bane NM. 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å ikke stemme for å søke om avholdelse av Bane 
NM i 2026. Det er budsjetert med at klubben skal tape 13.000 kr. Utenom det føler styret at 
forslaget slik det står fremstår er for lite detaljert �l å kunne fate et veloverveid valg. 


